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OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE GRONDGEBIED  

24 MEI 2022
Locatie: Commissiekamer Ruim

Aanwezig bij de openbare vergadering: de heren Eric Boersma (SGP), Jaco Brand (SGP), Haci 
Erdogan (Pvda), Orhan Yilmaz (PvdA), Robert vd Rhee (CDA), Arco Strop (CDA), Erno Hartsuiker 
(CDA), Stavros Barzas (VVD), Jan Lok (PvdA), Arne Verwoert (D66), Jacco Schook (D66), Bas 
Romeijn (ChristenUnie), Jeroen Heijkoop (ChristenUnie). 
Portefeuillehouder wethouder de heer Arjan Kraijo. 
Commissiegriffier mevrouw A.M. (Anneke) Bode-Huizer. 
Voorzitter: de heer A.H. (Albert) Brasser. 

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom, in het bijzonder de inspreker en 
de belangstellenden die thuis meekijken. 

Besloten wordt de rondvraag nog in het openbaar te behandelen, dus na agendapunt 6. 
Met inachtneming van deze wijziging wordt de agenda vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst commissie Grondgebied  dd 15 februari 2022

De besluitenlijst van de vorige commissievergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 

REGULIER

3 Mondelinge mededelingen college

Wethouder Kraijo geeft - op verzoek van het presidium - een update van de bouwplannen 
langs de dijk. 

BESPREEKSTUKKEN

4 Voortgang Zuidelijk Havengebied, quick scan waterkering Marineweg - Raadsvoorstel

De voorzitter geeft eerst het woord aan de inspreker, de heer Arie van Andel namens 
Oceanco. 
De heer Van Andel reageert op voorliggend voorstel en quick scan en vertelt dat er 
aspecten aan deze plannen zitten, die de bedrijfsvoering van Oceanco serieus in gevaar 
kunnen brengen.

Hierna bespreekt de commissie het voorstel in eerste termijn. 
Wethouder Kraijo reageert op de gemaakte opmerkingen en beantwoordt de vragen. Op 
de vraag van D66 wanneer bekend was dat de dijk afgekeurd zal worden vertelt hij dat de 
uitkomsten van de eerste scan gedeeld zijn met de raad - wellicht kan de griffie dit nagaan.

Alvorens aan de 2e termijn te beginnen geeft de voorzitter het woord aan de heer Van 
Andel voor een korte reactie. De heer Van Andel deelt nogmaals zijn zorgen, waarna de 
commissie het voorstel in 2e termijn bespreekt.
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De wethouder reageert op het besprokene. 

De voorzitter concludeert hierna dat de commissie adviseert het stuk als hamerstuk te 
agenderen bij de raadsvergadering van 31 mei. 

5 Kredietaanvraag realisatie brug De Twijn-Groene Zoom - Raadsvoorstel

De commissie bespreekt het voorstel in eerste termijn.
Wethouder Kraijo beantwoordt de vragen en gaat in op de opmerkingen. 
Ook in 2e termijn worden nog enkele vragen gesteld die door de wethouder beantwoord 
worden.

De voorzitter concludeert dat de commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te 
agenderen bij de raadsvergadering van 31 mei. 

6 Monitor groeiagenda 2022 - Raadsvoorstel

De commissie bespreekt dit voorstel kort. 
Gelet op de beslispunten had dit niet in voorstelvorm naar de raad gehoeven. 
Wethouder Kraijo licht wat punten toe en beantwoordt de vragen. 
In 2e termijn worden geen inhoudelijke vragen gesteld. 
De voorzitter concludeert dan ook dat de commissie adviseert om dit stuk als hamerstuk te 
agenderen bij de raadsvergadering van 31 mei. 

12 Rondvraag

Bas Romeijn vraagt naar de stand van zaken t.a.v. Ruigenhil, wellicht kunnen in de 
aangekochte woningen vluchtelingen gehuisvest worden? 
Wethouder Kraijo geeft een update over de (bijna) aangekochte woningen. Deze worden 
binnen afzienbare tijd gesloopt, de aanbesteding voor de sloop loopt al. 

Jaco Brand vraagt naar de stand van zaken naar aanleiding van het amendement 
vergunningsvrij of welstandsvrij bouwen en hoe brengen we projecten / 
bestemmingsplannen in proces. 
Wethouder Kraijo vertelt dat dit  ambtelijke organisatie wordt opgepakt. Er wordt een BIO 
over dit onderwerp ingepland. 

Arco Strop vraagt naar de herinrichting van de Kerkstraat want het is niet duidelijk of de 
steiger bij het speeltuintje daar ook terug komt.
Wethouder Kraijo zegt toe hierop schriftelijk terug te komen.

7 Besluiten om in beslotenheid verder te vergaderen

De voorzitter stelt voor om in beslotenheid verder te vergaderen. 
De commissie gaat daarmee akkoord.

Om 20.50 uur schorst de voorzitter de vergadering voor 10 minuten. 

Na heropening om 21.00 uur worden de agendapunten 8 (Vaststellen besluitenlijsten van 
besloten (delen van) vergaderingen), 9 (Raadsinformatiebrief Nedstaal) en 10 
(Raadsinformatiebreif Bestuurlijke rapportage OTT) in beslotenheid behandeld.

BESLOTEN DEEL 

8 Vaststellen besluitenlijsten van besloten (delen van) vergaderingen Commissie 
Grondgebied

De besluitenlijsten van 18 juni 2019, 26 november 2019, 26 mei 2020, 21 september 2021 
en 14 december 2021 worden ongewijzigd vastgesteld. 
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9 Nedstaal - Raadsinformatiebrief

De geheime raadsinformatiebrief Nedstaal wordt in beslotenheid besproken. 

De voorzitter concludeert dat deze raadsinformatiebrief als ingekomen stuk naar de 
raadsvergadering van 31 mei kan. 

10 Bestuurlijke rapportage OTT - Raadsinformatiebrief

Deze raadsinformatiebrief wordt in beslotenheid besproken. 

De voorzitter concludeert dat deze geheime raadsinformatiebrief als ingekomen stuk naar 
de raadsvergadering van 31 mei kan. 

11 Besluiten om in openbaarheid verder te vergaderen

Om 22.06 uur sluit de voorzitter het besloten deel van de commissievergadering en 
heropent hij de vergadering in openbaarheid. 

SLUITING

13 Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22.07 
uur, 


